Isa Ebrahim, Bahrain

born in 1979 in Bahrain, is a photographer. He has won several international titles, the most important of which is the title of:
Master Fiap (MFIAP) from the International Federation for the Art of Photography, 
and he is the first Arab to obtain this title. 
He also holds the Golden Excellence Title (EFIAP / g) 
and the Excellence Title (EPSA) from the American Photographic Association,
 and the titles GPU CR4, GPU Aphrodite and GPU VIP2 from the International Photographic Association.

Isa is one of the most awarded Arab photographers in international photography competitions, as he won 635 international prizes, including 18 in the Middle East and 13 local prizes.

These awards and titles enabled him to run several competitions, the most important of which was the "Bahrain Salon" competition, which was one of the competitions of the "Great Middle East Photography Competition" for the year 2015. Issa 

[bookmark: _GoBack]also judged several local and international photography competitions.

عيسى إبراهيم 
مواليد 1979 البحرين، مصور فوتوغرافي، حاصل على عدّة ألقاب عالمية أهمها :
لقب الماستر الفياب (MFIAP) من الاتحاد الدولي لفنّ التصوير وهو أول عربي ينال هذا اللقب. 
كما حصل على لقب التميز الذهبي (EFIAP/g) 
ولقب التميز (EPSA) من الجمعية الامريكية للتصوير، 
وعلى ألقاب (GPU CR4) و(GPU Aphrodite) و(GPU VIP2) من الاتحاد الفوتوغرافي العالمي. 

يعدّ عيسى واحدًا من أكثر المصورين العرب الحاصلين على جوائز في مسابقات التصوير الدولية، 
إذ حصل على 635 جائزة عالمية، منها 18 جائزة في الشرق الاوسط، و13 جائزة محلية.

مكنته هذه الجوائز والألقاب من إدارة عدة مسابقات أهمها مسابقة "صالون البحرين" التي كانت إحدى منافسات "مسابقة الشرق الأوسط الكبرى للتصوير الفوتوغرافي" لعام 2015. 

كذلك حكّم عيسى عدة مسابقات تصوير فوتوغرافية محلية ودولية.
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